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Abstract (en)
A connecting piece (15) with an ink-discharge opening (16) on the underside/base (14) of a casing produces a fluid connection between an ink
chamber (12) and a feeder connection on an ink-jet printer. In front of the ink-discharge opening, especially in front of the connecting piece for
it, there is an ink-supply channel (17) that extends over a predefined height for the connecting piece and fits in the underside/base (14) of an ink
cartridge.

Abstract (de)
Tintenpatrone (10) für einen Tintenstrahldrucker, mit einem Gehäuse (11), das wenigstens eine Tintenkammer (12) begrenzt und an dessen
Unterseite bzw. Boden (14) ein Anschlußstutzen (15) zur Herstellung einer Fluidverbindung zwischen der Tintenkammer (12) und einem
am Tintenstrahldrucker vorgesehenen Versorgungsanschluß ausgebildet ist. Dem Anschlußstutzen (15) ist ein sich insbesondere über eine
vorbestimmte Höhe desselben erstreckender Tintenversorgungskanal (17) zu-, insbesondere vorgeordnet, der im Boden (14) der Tintenpatrone (10)
ausgebildet ist.
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